



证书编号: 2022021700572

Certificate Number:2022021700572

有害生物防制服务机构服务能力等级证书

The Qualification Credentials for Pest Control Operator

A级

Grade A

兹证明 上海天祥质量技术服务有限公司天津滨海分公司 依据《有害生物防制服务机构能力水平等级评价标准》,经审核, 你单位达到了A级标准要求。

It is herein certified that Shanghai Tianxiang quality and Technical Service Co., Ltd. Tianjin Binhai Branch Your company qualifies as Grade A according to assessment criteria set by <Evaluation Criteria for Ability Level of Pest Control Service Enterprises>(National Standard).

服务范围:全国范围内的有害生物防制。

Service Region:nationwide pest control within the People's Republic of China.

证书有效期:2022年02月17日至2025年02月16日

Effective date: From February 17th, 2022 to February 16th, 2025



全国卫生产业企业管理协会有害生物防制分会

National Association of Health Industry and Enterprise Manage Pest Control Bran

2022年02月17日

February 17th, 2022

有害生物防制服务机构服务能力水平划分为A级、B级、C级,A级为最高级。级别越高表示服务水平和防制能力越高。证书有效性可登陆协会官网: www.epco.en查询。

the highest

Pest control operators are classified into Grade A, Grade B and Grade C. Grade A is the highest grade. Higher the grade, higher the service standard and pest control capabilities. You can login:www.cpco.cn to search.